

**Subject: CVMG Montreal/Ottawa Ride Reminder
“Meet in the Middle” event**

[version française à la page 2](#)

Date: Saturday Aug 19... rain date Sunday Aug 20

Time: 10:00am Meet-up / 10:30am Kick Stands up

**Rendezvous point: McDonalds 370 Boulevard Harwood,
Vaudreuil-Dorion, QC J7V 7H4)**

Here is the trip route: 1hr 23 min (93 km)

<https://goo.gl/maps/diVmAN3NQgbe8W5h8>

Please see page 3 for the printable map of the route

The Montreal section will meet on the West of the Island of Montreal and then depart on a scenic ride through the countryside to meet up with members of the Ottawa section for lunch at Beau’s Brewery in Vankleek Hill. This ride from Dorion will take our group about an hour and a half to complete.

The Ottawa section will organize their own ride from the Ottawa area and both groups should arrive at Beau’s Brewery at about noon for lunch

Please review the attached PDF document: **Safe Group Riding**

**Objet: ACMA Montreal Rappel de balade en moto
Événement "Rencontre au mi-point"**

Date: samedi 19 aout... date de pluie dimanche 20 aout

Heure: 10h00 Rendez-vous / 10h30 depart

**Point de Rendez-vous: McDonalds 370 Boulevard Harwood,
Vaudreuil-Dorion, QC J7V 7H4)**

Voici l'itinéraire du voyage: 1hr 23 min (93 km)

<https://goo.gl/maps/diVmAN3NQgbe8W5h8>

Veuillez consulter la page 3 pour la carte imprimable de l'itinéraire

La section de Montréal se réunira à l'ouest de l'île de Montréal, puis partira pour une balade panoramique à travers la campagne pour rencontrer les membres de la section d'Ottawa pour un lunch à la Brasserie Beau's à Vankleek Hill. Le trajet de Dorion prendra environ une heure et demie à notre groupe.

La section d'Ottawa organisera sa propre randonnée à partir de la région d'Ottawa et les deux groupes devraient arriver à la Brasserie Beau's vers midi pour le lunch....

SVP connaitre the document PDF en annexe: **Sécurité en groupe**

